
Solna den 30 januari 2017 
Enkel fråga till Barn- och utbildningsnämndens ordförande Marianne Damström Gereben 

 
 
 

Enkel fråga angående Bergshamraskolans ekonomi 
 

I skrivande stund är frågan om Bergshamraskolans framtid aktuell. Skolan har under en längre period dragits 

med minskad attraktivitet och dålig ekonomi vilket har skapat en ond cirkel. Det finns ett tydligt behov av att 

stärka skolan och locka fler elever och lärare genom långsiktiga målsättningar, strategier och ansträngningar. 

Ett förbättringsarbete har påbörjats och sedan dess har flera positiva insatser har gjorts. Mitt uppe i detta 

arbete föreslås dock plötsligt att kommunen ska ge upp försöken att lyfta Bergshamraskolan och istället 

avhända sig ansvaret för Bergshamrabarnens skolgång till en privat aktör med förhoppning om att denna ska 

lyckas bättre. För att denna friskola ska kunna etablera sig i Bergshamra krävs att den kommunala skolan 

avvecklas så att lokalerna kan hyras ut. Vi anser att det är fel väg att gå. 

 
Barn- och utbildningsnämnden beslöt i oktober 2013 att kommunala förskolor och skolor skulle föra med sig 

resultatet från ett budgetår till nästa. Modellen infördes på försök och tanken var att skolorna skulle få tre år 

på sig att ordna upp ekonomin. Merparten av Bergshamraskolans underskott daterar sig från tidigare år då 

skolan tvingades betala för tomma lokaler som inte utnyttjades. Nu är budgeten i balans. Trots det dras 

skolan med ett gammalt underskott som ska täckas in samtidigt som man måste locka till sig fler elever.  

 
 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga:  

Kommer den privata entreprenören som ska ta över Bergshamraskolan även att ta över skolans underskott?  

 

 

 

Gunnar Ljuslin (V)  

 

 

 


